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Protokół Nr XLVI/13 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu  18 grudnia   2013 r. 

 
Obrady Rady rozpoczęły się o godz. 14.00 i trwały do 19.35. 
 
Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło.  
Stwierdzając kworum poinformował, że w sesji uczestniczy 18 radnych, a w związku 
z tym obrady Rady są prawomocne.  
Wkrótce po stwierdzeniu kworum przybyło 4 radnych, a w trakcie obrad, tj. o godz. 16.00   
przybył radny Adam Sadłowski, który uczestniczył w spotkaniu opłatkowym w DDP na os. 
Piastów 
Lista obecności dołączona  do protokółu. 
 
Do przesłanego radnym porządku obrad wprowadzono niżej przedstawione zmiany: 
-  na wniosek przewodniczącego Rady Miasta został zdjęty punkt 6.  Informacja 
przedstawiciela Stowarzyszenia „Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami  w 
Kędzierzynie-Koźlu” na temat działalności i osiągnięć oraz założeń na przyszłość. 
Uzasadniając wniosek Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta poinformował 
o trwających pracach Komisji Rewizyjnej  związanych z rozpatrzeniem skargi, której 
stroną jest również ww. stowarzyszenie. W związku z tym aby nie stwarzać 
dwuznacznej sytuacji zasadne jest zdjęcie tego punktu z porządku obrad sesji.  
Rada przyjęła wniosek jednomyślnie, tj. „za” oddano 17 głosów. 
(wydruk z głosowania nr 1. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
- na wniosek prezydenta miasta Tomasza Wantuły uzupełniono porządek obrad o dwa 
projekty uchwał, tj.: 
1) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty targowej w 
drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagrodzenia za inkaso na 
terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 
Rada przyjęła wniosek jednomyślnie, tj. „za” oddano 18 głosów. 
(wydruk z głosowania nr 2. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
2) w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2013. 
„za” wnioskiem oddano 15 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
Głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 3. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
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Po uwzględnieniu zmian porządek obrad XLVI sesji przedstawia się jak niżej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu Nr XLV/13 z sesji odbytej w dniu 27 listopada 2013 r. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  i zapytania. 
6. Informacja o środkach uzyskanych spoza budżetu miasta i ich wykorzystaniu oraz 

złożonych wnioskach o dofinansowanie w 2013 roku. 
 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. ustalenia wysokości maksymalnego wynagrodzenia dziennego opiekuna 
zatrudnionego przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, 

2. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na  lata 2013-2015 dla 
Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

3. zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Miasta Kędzierzyn-Koźle 
programu „Dla Rodziny Trzy Plus”, 

4. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2014, 

5. wyrażenia  zgody na odstąpienie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle od żądania 
zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego 
w budynku przy ul. Romana Dmowskiego na rzecz jego najemcy, 

6. odwołania Pani Joanny Hariasz ze stanowiska Skarbnika Miasta Kędzierzyn-
Koźle, 

7. zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty 
targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich 
wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

8.  zmian w budżecie miasta na rok 2013, 
9. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej, 

10. ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 
niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2013. 

11. zmiany uchwały Nr L/590/10 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 stycznia 
2010 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 
8. Uchwalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014. 
9. Wolne wnioski.  
10. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 
Radni, nie wnosząc uwag, przyjęli protokół Nr XLV/13 z sesji odbytej w dniu 27 
listopada 2013 r. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady,  korespondencji w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta.  

(pisemne informacje dołączone  do nin. protokółu) 
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Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez prezydenta miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Jacek Król, z-ca prezydenta miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, prowadzący 
obrady Wojciech Jagiełło złożył wniosek o zmianę kolejności tematów  
zaplanowanych w punktach nr 5 i  nr 6, tj. w punkcie  5. zrealizować temat 
„Informacja o środkach uzyskanych spoza budżetu miasta i ich wykorzystaniu oraz 
złożonych wnioskach o dofinansowanie w 2013 roku”, a w punkcie 6. radni 
przedstawią  interpelacje, zapytanie i oświadczenia. Propozycja zmiany wynika z 
prośby prezydenta miasta, który wraca z delegacji służbowej i będzie uczestniczył w 
dalszych obradach Rady.  
 
Zbigniew Barszcz zauważył, że prezydent udziela odpowiedzi na interpelacje w 
formie pisemnej, dlatego proponuje nie wprowadzać zmian do porządku obrad. 
 
Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że wniosek o zmianę porządku obrad został złożony na 
prośbę prezydenta miasta. 
  
Radni przyjęli wniosek jednomyślnie, tj. „za” oddano 19 głosów. 
(wydruk z głosowania nr 4. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Ad. 5. 
Informacja o środkach uzyskanych spoza budżetu miasta i ich wykorzystaniu oraz 
złożonych wnioskach o dofinansowanie w 2013 roku. 

(pisemna informacja dołączona do protokołu) 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem dlaczego to gmina Kędzierzyn-Koźle, a 
nie spółka MZK,  składa wniosek o dofinansowanie zakupu trzech autobusów, które 
po zakupie będą mieniem  tej spółki. 
 
Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków 
Pomocowych, wyjaśniła że gmina jest właścicielem projektu pn. „Zakup taboru 
autobusowego na potrzeby komunikacji miejskiej w Kędzierzynie-Koźlu – etap III”. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że MZK juz nie jest zakładem budżetowym lecz 
spółką, a takie działanie jest formą pomocy gminy dla tej spółki. Zauważył również, że 
na terenie gminy działają inne gminne spółki np. Usługi Komunalne, czy MSO, które 
działają na własny rachunek. Na zakończenie skrytykował stosowanie w pisemnej 
informacji obcojęzycznych zwrotów, podał przykład tytułu projektu „FortFan – 
markowa turystyka kulturowa na terenie województwa opolskiego. Rozwój wspólnych 
produktów turystycznych miasta Nysa i Kędzierzyn-Koźle”. 
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Beata Pierzchlewicz wyjaśniła, że „FortFan” jest nazwą własną dla wspólnego 
projektu dot. zadania związanego z promocją markowej turystyki kulturowej 
województwa opolskiego pod wspólnym szyldem FortFan oraz organizacją cyklu 
imprez w Kędzierzynie-Koźlu i Nysie.  
 
Ad. 6. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje  i zapytania. 
 
Grzegorz Peczkis przypomniał, że na ostatniej sesji pytał prezydenta miasta czy ma 
wiedzę czy w Urzędzie zostały zakupione urządzenia mogące służyć do rejestracji   
dźwięków oraz  czy jest faktura na to urządzenie. Prezydent miasta udzielając 
odpowiedzi poinformował, że złożył doniesienie do prokuratury, gdyż  podejrzewa 
popełnienie przestępstwa. Zdaniem radnego prezydent nie udzielił odpowiedzi na 
pytanie. W związku z tym oczekuje od prezydenta miasta odpowiedzi czy urządzenie 
zostało zakupione czy też nie. Sprostował również , że nie pytał prezydenta czy ktoś 
podsłuchiwał czy nie.  
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował, że sprawa jest w prokuraturze. 
Urządzeniem do zapisu dźwięków zakupionym przez Urząd jest dyktafon. Resztę 
prowadzi prokuratura, Jak sprawa zostanie zakończona, „to państwo się o tym 
dowiecie”. 
 
Grzegorz Peczkis upewnił się że właściwie rozumie, że został zakupiony tylko  
dyktafon i żadne inne urządzenie nie zostało zakupione.  
 
Tomasz Wantuła ponownie poinformował, że sprawa jest w prokuraturze, jak się 
zamknie sprawa  „to będziecie mieli państwo pełną jasność”.  
 
Grzegorz Peczkis zauważył, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje pytanie. 
Przypomniał, że pytał czy prezydent ma wiedzę czy urząd zakupił urządzenie do 
rejestracji dźwięków  oraz czy istnieje faktura na taki zakup. Dodał również, że nie 
pytał o to czy ktoś podsłuchiwał, czy nie, a każdy wie że to jest nielegalne.  
 
Tomasz Wantuła poinformował, że sprawa się toczy  i wszystko jest badane. Dodał 
również, że każdy z kierowników i szefów jednostek ma pewne zobowiązania jeżeli 
chodzi o kwotę zakupów do określonego poziomu. Po zbadaniu sprawy, kiedy będzie 
pełna jasność, radny otrzyma odpowiedź.  
 
Grzegorz Peczkis upewnił się, że właściwie rozumie że kierownicy mają taka wiedzę a 
pan prezydent na dzień dzisiejszy nie posiada wiedzy o tym, że takie urządzenie 
zostało zakupione bądź nie.  
 
Tomasz Wantuła zauważył, że jest to rozumowanie radnego Grzegorza Peczkisa. 
Ponownie podkreślił, że trwa postępowanie w prokuraturze i tyle wolno mu 
powiedzieć. 
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Grzegorz Peczkis zwracając się do przewodniczącego Rady Miasta poinformował, że 
rozumie to że prezydent złożył doniesienie do prokuratury bo podejrzewa kogoś. 
Natomiast nie rozumie sytuacji że prezydent nie potrafi udzielić odpowiedzi na jego 
pytanie o zakup aparatury technicznej ze środków publicznych, pochodzących z 
podatków - i odsyła radnego do prokuratury.  
 
Wojciech Jagiełło poinformował, że jest mu przykro. Jednak nie jest wstanie wpłynąć 
na  prezydenta żeby udzielił innej odpowiedzi. Prezydent udziela takiej odpowiedzi 
jaką uważa za stosowną i w związku z tym trudno mu w jakikolwiek sposób to 
komentować. 
 
Tomasz Wantuła zwracając się do przewodniczącego Rady Miasta poinformował, że 
prezydent odpowiada w takim zakresie w jakim może, a nie w takim w jakim chce. 
Dlatego to co na dzisiaj może powiedzieć – to powiedział. 
 
Grzegorz Peczkis kontynuując wypowiedź zwrócił się z pytaniami: 
1) ile podmiotów gospodarczych z terenu Kędzierzyna-Koźla zapłaciło podatek od 

nieruchomości za rok 2010, 2011, 2012, 
2) jakie  są powody  zamknięcia boiska Orlik zlokalizowanego przy al. Partyzantów. 

Pytanie to składa w imieniu młodzieży z os. Pogorzelec.  
3) czy w roku 2012 w Urzędzie były prowadzone bądź są prowadzone kontrole 

zlecane podmiotom zewnętrznym (tzw. audyty). W jakich jednostkach je 
przeprowadzano. Czy kontrole odbywały się w trakcie godzin pracy Urzędu ? Czy 
pracownicy byli wypraszani przez kontrolerów ze swoich stanowisk pracy, czy 
doszło do kopiowania danych z komputerów znajdujących się Urzędzie przez 
podmioty kontrolujące i wynoszenia ich poza teren Urzędu? Jakie były koszty 
przeprowadzenia każdej kontroli oraz jaki czas spędzili kontrolerzy w Urzędzie 
Miasta ? 

4) czy prowadzone są rozmowy w sprawie sprzedaży ringu bokserskiego zakupionego 
przez MOSiR. 

 
Zenona Kuś, dyrektor MOSiR poinformowała, że nic jej nie wiadomo aby planowana 
była sprzedaż ringu.  
Pogłoskę o planowanej sprzedaży ringu zdementował również Paweł Rams, z-ca 
prezydenta miasta.  
 
Na pytanie dot. boiska Orlik przy al. Partyzantów odpowiedzi udzieliła Zenona Kuś, 
dyrektor MOSiR. Poinformowała, że boisko to jest czynne zgodnie z potrzebami 
użytkowników.  
Informację uzupełnił radny Marek Niemiec, kierownik boiska Orlik. Powołując się na  
informację pracownika obsługującego ww. boisko wyjaśnił, że w grudniu, tj. okresie 
zimowym nie było chętnej młodzieży do korzystanie z boiska w godzinach 
popołudniowych. Jednocześnie zastrzegł, że mogło zdarzyć się, że grupa młodzieży 
chciała skorzystać z ww. obiektu, jednak były to sytuacje sporadyczne.  Jeżeli okaże 
się, że stan ten ulegnie zmianie, tj. młodzież będzie chciała skorzystać z boiska, to  
zostanie ono uruchomione. 
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Grzegorz Peczkis zaproponował sprawdzenie kamer monitorujących ww. obiekt, co 
pozwoli zweryfikować informację kierownika boiska Orlik, pod kątem czy były 
chętne osoby do skorzystania z boiska. Zdaniem radnego temat ten powinna zbadać 
Komisja Rewizyjna.  
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem czy zostały podjęte prace w kierunku 
umożliwienia  budowy przydomowych oczyszczalni ścieków, w sytuacjach gdy 
budowanie instalacji do oprowadzania ścieków  jest nieopłacalne.  
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował że ograniczenia te wynikają ze 
zmiany przepisów dot. terenów zalewowych.  
Informację uzupełniła Justyna Kucharczyk, kierownik Referatu Planowania 
Przestrzennego i Ochrony Zabytków. Poinformowała, że aktualnie gmina nie może 
podjąć takich kroków, ponieważ do 22 grudnia Prezes Krajowego Zarządu Gospodarki 
Wodnej – zgodnie z dyrektywą unijną – ma wydać mapy zagrożenia powodziowego, 
które znacząco mogą wpłynąć na planowanie dla Gminy. Jeżeli takie mapy będą 
wydane to być może zaistnieje potrzeba zmiany  studium dot. terenów zalewowych.  
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że gmina poniosła wysokie koszty na 
opracowanie operatu powodziowego, który stał się dokumentem bezużytecznym. W 
dalszej wypowiedzi poruszył temat powstałego parkingu przy PSP nr 6, na którym 
została zamontowana tabliczka informująca że parking ten jest tylko dla nauczycieli. 
Zwrócił się z prośbą o przemyślenie tej decyzji i ewentualną odpowiedź co można w 
tej sprawie zrobić. Ponadto zwrócił się o zadziałanie w kierunku likwidacji odpadów 
powstałych w czasie remontu nawierzchni al. Lisa na odcinku od Policji do al. Jana 
Pawła II. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, zwrócił się do komendanta Straży Miejskiej o 
sprawdzenie problemów poruszonych przez radnego Grzegorza Chudomięta. 
 
Grzegorz Mankiewicz na wstępie poinformował, że nie miał możliwości zapoznania 
się z opinią prawną sporządzoną przez kancelarię prawną w przedmiocie 
dopuszczalności wezwania  Rady Miasta przez prezydenta miasta do podjęcia trzech 
uchwał. Zastrzegł, że wypowiada się w swoim imieniu, wyraził żal że opracowanie 
takiej opinii zostało zlecone kancelarii prawnej, która jest związana z Urzędem Miasta. 
Sądził że czynność ta zostanie zlecona kancelarii spoza Kędzierzyna-Koźla,  która w 
żaden sposób nie jest związana z Urzędem Miasta. Przypomniał, że kancelaria prawna, 
która opracowała opinię prawną współpracuje od dłuższego czasu z Urzędem Miasta, 
a w związku z tym  obawia się że opinia ta może być nie do końca rzetelna dla Rady.  
 
Hubert Majnusz poprosił o informację na temat możliwości wykonania miejsc 
parkingowych przed cmentarzem w os. Cisowa. Przypomniał, że we wrześniu w tej 
sprawie rozmawiał z kierownikiem Wydziału Zarządzania Drogami, który 
zadeklarował wykonanie  tego zadania w ramach zlecenia.   
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Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami poinformował, że 
prace te będą wykonane w styczniu 2014 r.  
 
Hubert Majnusz podzielił się obawą, że okres zimowy nie będzie sprzyjał realizacji tej 
inwestycji. 
 
Marek Mazurkiewicz doprecyzował, że w styczniu zostanie wystawione firmie 
zlecenie z wyznaczonym okresem wykonania zadania co najmniej 4 miesięcy. 
 
Robert Młodziński zwrócił się z prośbą o doraźne załatanie dziur na nawierzchni ulic 
Słowackiego i Elsnera. Ponadto zwrócił się z prośbą o przygotowanie na styczniowe 
posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej danych z  Miejskiego Ośrodka Kultury, 
Miejskiej Biblioteki Publicznej, Miejskiego Zakładu Cmentarnego i Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji  dot. zaległych należności podmiotów zewnętrznych i osób 
fizycznych z tytułu wynajmu pomieszczeń, korzystania z majątku i innych 
świadczonych usług przez te jednostki z rozbiciem na poszczególne obiekty. Jakie 
działania  były podjęte w celu ściągnięcia powstałych należności. Ponadto radny prosi 
o informację na temat ilości wynajmowanych pomieszczeń (powierzchni) podmiotom 
zewnętrznym. Chodzi o stan na początku i koniec 2013 r. z rozbiciem na poszczególne 
obiekty.  
 
Wojciech Jagiełło poprosił prezydenta miasta o informację na temat celu i efektów 
wyjazdu służbowego do Francji, który miał miejsce pod koniec listopada.  
 
Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami poinformował o 
zakresie prac remontowych nawierzchni ul. Elsnera przewidzianych w roku 2014. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował że wyjazd był organizowany przez 
Wojewódzki Urząd Pracy i dotyczył rozwiązań opieki nad małym dzieckiem do lat 3 
stosowanych we Francji. Efektem wyjazdu będzie podpisanie w najbliższym czasie 
porozumienia z kilkunastoma samorządami na terenie województwa o utworzeniu 
stanowiska opiekuna dziecka do lat 3. Przypomniał, że radni już procedowali elementy 
tego rozwiązania. 
 
Wojciech Jagiełło podziękował za informację oraz zwrócił się z prośbą aby w 
przyszłości, jeżeli będzie możliwość, szerzej informować społeczeństwo o tego typu 
wyjazdach i  osiągniętych efektach.  
 
Łukasz Szostak poinformował, że nie otrzymał harmonogramu prac remontowych ulic 
na os. Azoty i Sławięcice, o który prosił na ostatniej sesji. 
 
Marek Mazurkiewicz wyjaśnił, że taki dokument nie został przygotowany gdyż 
remonty bitumiczne ulic zostały wstrzymane.  Harmonogram zostanie opracowany w 
przyszłym roku  po wiosennym przeglądzie stanu ulic. 
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Łukasz Szostak przypomniał, że mieszkańcy os. Azoty od dłuższego czasu proszą o 
załatanie ubytków na nawierzchni ulicy Witosa i Przodowników Pracy. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło ogłosił przerwę, która trwała od 15.20 
do 15.45. W tym czasie odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej.  
 
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnych  punktów  porządku obrad. 
 
Ad. 7. 
1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości maksymalnego wynagrodzenia 

dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 
 
 
Ryszard Pacułt, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Z powodu chwilowej nieobecności Roberta Młodzińskiego, przewodniczącego Komisji 
Finansowo-Gospodarczej, opinię tej komisji odczytał prowadzący obrady Wojciech Jagiełło. 
Komisja jednogłośnie, tj. 9 głosów „za” przyjęła wniosek złożony przez radnego Grzegorza 
Mankiewicza  o treści „zmienia się zapis w § 1 z kwoty 3,50zł na 10,80 zł. Dot. uchwały 
w sprawie ustalenia  maksymalnego wynagrodzenia opiekuna zatrudnionego przez 
Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz zasad jego ustalenia.” 
 
Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie  zaopiniowała ww. projekt uchwały 
wraz z przyjętym wnioskiem  („za” – 9 głosów – jednogłośnie ) 
 
Grzegorz Mankiewicz uzasadniając wniosek o zmianę  kwoty 3,50zł. na 10,80 zł. 
poinformował, że zgodnie z projektem porozumienia, gmina Kędzierzyn-Koźle uzyska środki 
pomocowe z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w kwocie 10, 80 zł na jedną osobę i w myśl tego 
porozumienia jest zobowiązana na refundowanie, czyli przekazanie opiekunowi tej kwoty.  
 
Tomasz Wantuła poinformował, że zgadza się z ideą, jednak obawia się co stanie się gdy 
gmina utraci dofinansowanie z WUP. W takim przypadku gmina nadal będzie musiała 
stosować uchwaloną stawkę. 
 
Aleksandrę Felsztyńską, p.o. dyrektora Miejskiego Zarządu Oświaty i Wychowania 
poinformowała, że WUP będzie refundował stawkę 10,80 zł za godzinę opieki nad dziećmi, 
niezależnie czy opieka ta będzie dotyczyła 3 lub 5 dzieci. Natomiast w projekcie  uchwały 
ustala się stawkę w wys. 3,50 zł. za każdą godzinę faktycznie sprawowanej opieki nad jednym 
dzieckiem. Przypomniała, że ustawa o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 dopuszcza 
możliwość sprawowania opieki przez dziennego opiekuna maksymalnie nad pięciorgiem lub 
trojgiem dzieci (w przypadku gdy w grupie znajduje się dziecko, które nie ukończyło 
pierwszego roku życia, jest niepełnosprawne lub wymaga szczególnej opieki). 
 
Grzegorz Mankiewicz poinformował, że ideą wniosku przyjętego przez Komisję Finansowo-
Gospodarcza był zamiar przekazania opiekunowi środków refundowanych przez WUP. Być 
może w świetle wyjaśnień pani dyrektor MZOiW wniosek ten należy zmodyfikować w taki 
sposób aby nie określać liczby dzieci. 
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Grzegorz Chudomięt przypomniał rolę babci w sprawowaniu opieki nad  wnukami oraz 
podzielił się wątpliwościami czy osoby  zatrudnione w zawodzie opiekuna dziennego będą 
należycie przygotowane do sprawowania takiej opieki. 
 
Elżbieta Czeczot poparła projekt uchwały oraz zauważyła, że dzisiaj babcie są dłużej aktywne 
zawodowo i chętnie korzystają z takiej możliwości.  
 
Tomasz Wantuła zwrócił się z prośbą o przesunięcie procedowania projektu uchwały do 
końcowej części porządku obrad, aby w tym czasie przeanalizować możliwości 
uwzględnienia wprowadzenia zmian zaproponowanych w dyskusji przez radnego Grzegorza 
Mankiewicza. 
 
Wojciech Jagiełło  poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na 
przesunięciu projektu uchwały do punktu 12.  
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
Głosy nieoddane 4. 
(wydruk z głosowania nr 5. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na  

lata 2013-2015 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawiła Ewa 
Odulińska, z-ca przewodniczącego Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 1. 
Głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 6. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/538/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r. 

 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na  lata 2013-2015 dla 

Gminy K ędzierzyn - Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Miasta 
Kędzierzyn-Koźle programu „Dla Rodziny Trzy Plus”, 

 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawiła Ewa 
Odulińska, z-ca przewodniczącego Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował o problemie rodzin zamieszkałych na terenie 
Kędzierzyna-Koźla, które nie mogą korzystać z ww. programu z powodu braku 
stałego zameldowania na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle.  
Zwrócił się z apelem aby zastanowić się w jaki sposób można pomóc tym rodzinom.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2. 
Głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 7. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/539/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Miasta Kędzierzyn-Koźle 

programu „Dla Rodziny Trzy Plus” 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok  2014 
 
Informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawił Rafał Olejnik, 
przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2. 
Głosy nieoddane 4. 
(wydruk z głosowania nr 8. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/540/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r. 
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w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na rok  2014 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego położonego w budynku przy ul. Romana Dmowskiego (…)* na rzecz  
jego najemcy. 
 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez 
Komisję Finansowo-Gospodarczą oraz Komisję Urbanistyki, Architektury i 
Środowiska Naturalnego oraz po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza się do dyskusji – 
przewodniczący obrad Wojciech Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 3 
„wstrzymujących się” 6. 
Głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 9. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

 
Uchwała Nr XLVI/541/13 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 18 grudnia 2013 r.  
 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle od żądania 
zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego w 
budynku przy ul. Romana Dmowskiego (…)* na rzecz  jego najemcy. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło ogłosił przerwę, która trwała od 16.20 
do 16.35.  
 
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji kolejnego  punktu porządku obrad. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Pani Joanny Hariasz ze stanowiska 

Skarbnika Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Wiesław Fąfara podzielił się uwagą, że w poprzedniej kadencji miał podobną sytuację. 
Rozumie, że prezydent ma kandydata na to stanowisko. 
 
Tomasz Wantuła poinformował, że miał kandydata i ma nadzieję, że nadal tak będzie. 
Jednocześnie dodał, że jest to osoba kompetentna i do niedawna chciała prowadzić 
gminę pod względem finansowym. Jednak nim poinformuje radnych kto to jest, to 
chciały skonsultować się w tej kwestii z kandydatem, aby osoby tej nie stawiać 
kolejny raz w  nieprzyjemnej sytuacji   
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Wiesław Fąfara przypomniał, że p. Joanna Hariasz jest na zwolnieniu lekarskim. 
Zaproponował aby rozstrzygnięcie tego tematu przesunąć na sesje styczniową.  
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował że wówczas nie będzie miał tego 
kandydata, gdyż  od 1 stycznia 2014 r. osoba ta wycofa swoją  kandydaturę na 
stanowisko skarbnika miasta. Jednocześnie dodał, że ze zrozumieniem przyjmie tę 
decyzję. Natomiast jeżeli radni nie zechcą procedowania projektu uchwały i nie 
odwołają p. Joanny Hariasz ze stanowiska skarbnika miasta, to nie będzie zgłaszał 
takiego wniosku z powodu braku od 1 stycznia 2014 r.  kandydata na to stanowisko. 
Rozumie, że wola Rady jest taka, że pani Joanna Hariasz, której od dłuższego czasu 
nie ma, a więc nie brała udziału w pracach przy  budżecie i jest oceniana w znany 
radnym sposób przez prezydenta miasta, będzie skarbnikiem, a radni podejmą 
odpowiedzialność za gminę. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania Pani Joanny 
Hariasz ze stanowiska Skarbnika Miasta Kędzierzyn-Koźle: 
„za” oddano 10 głosów, 
„przeciw” 11 
„wstrzymujących się” 1. 
Głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 10. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że Rada nie podjęła 
uchwały. 
 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych 

stawek opłaty targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru 
opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich 
wynagrodzenia za inkaso na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 
Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ryszard Pacułt zastrzegł, że nie kwestionuje potrzeby rozpatrzenia tej kwestii, i 
zasadności podjęcie uchwały, natomiast chciałby otrzymać informację jak 
wprowadzona zmiana wpłynie na koszty utrzymania targowisk. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował o braku takiej symulacji oraz 
przypomniał że przedłożony projekt uchwały wynika z wniosku radnego Zbigniewa 
Barszcza złożonego na ostatniej sesji i przyjętego przez Radę Miasta  W związku z 
powyższym uznał, że podjęcie uchwały stanie się formalnością. Jeżeli radni oczekują 
informacji o które pyta radny Ryszard Pacułt, to proponuje aby decyzję dot. podjęcia 
uchwały przesunąć do następnej  sesji. 
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Ryszard Pacułt ponownie podkreślił, że nie neguje zasadności podjęcia uchwały, 
natomiast sądził, że komisja wnikliwie analizowała tę kwestię stąd jego pytanie. 
 
Zbigniew Barszcz poinformował, że również nie zna kwoty, natomiast zna sytuację 
handlowców, którzy w okresie zimowym mają trudniejsze warunki pracy na 
targowiskach i mniejsze zyski. 
 
Tomasz Wantuła uzupełniając swoją wypowiedź poinformował, że będzie to ok. 60 
tys. zł. mniej  Jednocześnie poinformował, iż miał wrażenie że Rada przyjmując 
wniosek chciała pomóc kupcom, stąd  brak wnikliwej analizy dot. kwoty. 
 
Wojciech Jagiełło potwierdził, że taka była intencja Rady Miasta.  
 
Stanisław Gładysz potwierdził, że w okresie mrozów trudniej prowadzi się działalność 
na targowiskach.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1. 
Głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 11. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 

Uchwała Nr XLVI/542/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r.  

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagrodzenia za inkaso na terenie 
Gminy K ędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013. 
 
Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów:„za” 3 
głosy, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 5 głosów. 
 
Andrzej Kopeć złożył wniosek o treści „w par. 1.1 punkt 4c) zmienia się kwotę 
zmniejszenia wydatków w rozdziale 90095 dział 900 Pozostała działalność wydatki 
majątkowe z 430.000zł na 120.000 zł oraz w par 1 ust. 5 punkt 1 wykreśla się literę g) 
a jednocześnie w par. 1 ust. 1 punkt 3 zmniejsza się dochody majątkowe o 
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583.238.00zł zamiast 893.238.00zł”. Celem złożenia wniosku jest pozostawienie w 
budżecie miasta na rok 2013 zadania pn. zagospodarowania placu Gwardii Ludowej, 
ponieważ chciałby aby na temat wykonania tego zadania w roku 2013 można było 
obradować w czasie sesji absolutoryjnej.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło zwrócił sie do prezydenta miasta z 
pytanie czy chce ustosunkować się do ww. wniosku. 
 
Tomasz Wantuła - zaprzeczył. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał wniosek radnego Andrzeja Kopecia  pod głosowanie: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 10 
„wstrzymujących się” 0. 
Głosy nieoddane 1. 
 (wydruk z głosowania nr 12. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne  głosowanie dotyczyło projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
na rok 2013 wraz z przyjętym wnioskiem: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 5 
Głosy nieoddane 1. 
 (wydruk z głosowania nr 13. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/543/13  
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r.     

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej. 
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący rady Miasta,  zwrócił się z pytaniem do p. Ewy 
Krahl, z-cy skarbnika miasta, czy przyjęty przez Radę wniosek będzie skutkował 
wprowadzeniem zmian do WPF. 
 
Ewa Krahl, z-ca skarbnika, potwierdziła potrzebę wprowadzenia stosownych zmian 
oraz zadeklarowała ich uwzględnienie w ostatecznej wersji ww. uchwały. 
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Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający zmiany 
wprowadzone do uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2013 : 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 4 
Głosy nieoddane 1. 
 (wydruk z głosowania nr 14. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 

Uchwała  Nr XLVI/544/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 18 grudnia 2013r.                         

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2013. 

 
Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wojciech Jagiełło przypomniał deklarację kierownika Wydziału Inżynierii  Miejskiej 
złożoną na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej, że radni na sesji otrzymają 
informację na temat zadań inwestycyjnych, którym urealniony został ostateczny 
termin ich wykonania.  
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, zaprzeczył sugestii radnego Grzegorza 
Mankiewicza przedstawionej na posiedzeniu komisji finansowej, że ustalenie 
ostatecznego terminu wykonania zadań inwestycyjnych na  30 czerwca 2014 r. jest 
spowodowane chęcią zablokowania środków finansowych. Poinformował również, że 
kierownik Wydziału Inżynierii Miejskiej dawno przygotował  wykaz zadań 
inwestycyjnych, w którym zostały wprowadzone urealnione ostateczne terminy 
wykonania tych zadań. ale  pani skarbnik i główny księgowy podczas konsultacji 
jednoznacznie stwierdzili, że to niczego nie zmienia pod względem finansowym.   
 
Grzegorz Mankiewicz zwrócił uwagę, że wyznaczenie ostatecznego terminu 
wykonania zadania ma na celu zobowiązanie wykonawcy do zakończenia  zadania w 
tym terminie. Przypomniał, że w poprzednich latach również były podejmowane 
podobne uchwały, jednak ostateczne terminy wykonania tych zadań nie budziły takich 
jak w tym roku wątpliwości. 



 16

 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował że najważniejszym dokumentem 
jest umowa zawarta między gminą a wykonawcą  Natomiast data określająca 
ostateczny  termin wykonania zadania, wykazana w projekcie uchwały  w żaden 
sposób nie wpływa na wykonawcę inwestycji. 
 
Po kilkukrotnej wymianie zdań między prezydenta miasta a Grzegorzem 
Mankiewiczem, w których podtrzymywali swoje stanowiska na temat ostatecznego 
terminu wykonania zadania, prowadzący obrady Wojciech Jagiełło udzielił głosu  
kierownikowi Wydziału Inżynierii Miejskiej, który przedstawił informacje o nowych 
ostatecznych  terminach wykonania zadań. W trakcie przekazywania tej informacji 
okazało się, że kierownik Wydziału Inżynierii Miejskiej dysponuje wykazem zadań, 
którym przypisano inną numerację dla poszczególnych zadań niż numeracja 
zastosowana w projekcie uchwały. Rozbieżność ta powodowała nieład informacyjny. 
W związku z tym prowadzący obrady Wojciech Jagiełło ogłosił przerwę, w celu 
uporządkowania  tej kwestii. 
 
Przerwa trwała od 17.15 do 17.35. 
Po wznowieniu obrad kontynuowano punkt 10.  
 
Andrzej Reczek, kierownik Wydziału Inżynierii Miejskiej, odczytał urealnione 
ostateczne terminy wykonania zadań od poz. 7. do poz. 24. : 
7 Budowa ulic na os. Powstańców Śląskich 31-03-2014 

8 
PT wykonania tunelu w nasypie kolejowym łączącym ul. 
Kozielską i Al.. Jana Pawła II 31-03-2014 

9 PT i budowa łącznika pomiędzy ul. Życzliwą a Przytulną 30-04-2014 

10 
PT przebudowy ciągi pieszo jezdnego przy ul. 1 Maja od nr 
12-18 30-04-2014 

11 PT i wykonanie kładki nad rzeką Linetą 30-04-2014 

12 
Aktualizacja dokumentacji technicznej oświetlenia ul. 
Ludowej 28-02-2014 

13 
Przebudowa i rozbudowa Al.. Jana Pawła II i ul. 
Kozielskiej (dokumentacja) 30-06-2014 

14 
PT oraz wykonanie ścieżki pieszo -rowerowej pomiędzy 
osiedlami Blachownia i Sławięcice 31-05-2014 

15 
PT i przebudowa kompleksu ulic: Plebiscytowej, Lompy, 
Słonecznej, Krótkiej, Wąskiej i Pustej 31-03-2014 

16 
PT i wykonanie adaptacji budynku przy ul. 
Dąbrowszczaków na mieszkania socjalne 30-06-2014 

17 Budowa wiaty dla OSP OR Koźle 30-06-2014 

18 
Dokumentacja projektowa budowy i budowa sali 
gimnastycznej przy ZSM nr 3 30-06-2014 

19 PT i budowa boiska przy ZSM nr 5 Azoty 30-04-2014 

20 PT i budowa kompleksu boisk przy ZSM nr 1 30-04-2014 
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21 

Rozbudowa i doposażenie placu zabaw w Parku Orderu 
Uśmiechu o część dla dzieci niepełnosprawnych wraz z 
oświetleniem i budową ścieżek w Parku Orderu Uśmiechu 31-05-2014 

22 PT zagospodarowania placu Gwardii Ludowej 30-04-2014 

23 
Rewitalizacja zabytkowego kompleksu zamkowego w 
Koźlu 30-06-2014 

24 
Budowa windy dla osób niepełnosprawnych w Miejskiej 
Bibliotece Publicznej  30-04-2014 

 
Dodał, że podane daty uwzględniają czas niezbędny na odbiór i rozliczenie zadania.  
 
Wojciech Jagiełło zwrócił się do prezydenta miasta o ustosunkowanie się do 
przedstawionych zmian. 
 
Tomasz Wantuła poinformował, że ma negatywny stosunek jednak przyjmuje wolę 
radnych. 
 
Maciej Pająk, radca prawny, poinformował że dyskutowaną uchwałę można podjąć 
bądź zmienić tylko przed upływem roku budżetowego. Zwrócił uwagę na ewentualne 
konsekwencje w przypadku gdy wykonawca nie będzie wstanie dotrzymać terminu 
wykonania zadania określonego  w uchwale.  
 
Wojciech Jagiełło podzielił się uwaga, że radni zdają sobie sprawę z następstw 
urealnienia terminów. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały 
uwzględniający wprowadzoną autopoprawkę prezydenta : 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 4 
Głosy nieoddane 2. 
 (wydruk z głosowania nr 15. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/545/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r. 

 
w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2013. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/590/10 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 27 stycznia 2010 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. 
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Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, 
że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały stosunkiem głosów: „za’ oddano 
3 głosy, „przeciw” 4, „wstrzymujących się” 1 głos. 
 
Zbigniew Barszcz poinformował, że nie jest członkiem Komisji Finansowo-
Gospodarczej stąd jego prośba o uzasadnienie negatywnej opinii komisji do ww. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło zachęcił radnego do udziału w 
pracach komisji. 
 
Robert Młodziński, przewodniczący komisji wyjaśnił, że projekt dotyczy 
wcześniejszej spłaty kredytów zaciągniętych w latach poprzednich. Pani skarbnik 
argumentowała potrzebę podjęcia tego projektu uchwały poprawą wskaźników 
narzuconych przy konstruowaniu budżetu. Jednak czwórka radnych na posiedzeniu 
Komisji Finansowo-Gospodarczej  nie podzieliła opinii pani skarbnik, stąd taki wynik 
głosowania. Dodał również, że były głosy że jest to zabieg czysto techniczny, który 
może poprawić wskaźniki, ale argumentów merytorycznych aby nie podejmować 
uchwały nie było. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta poinformował, że są dwa powody wcześniejszej 
nadpłaty kredytów. Pierwszy to są wskaźniki, gdyż dużo łatwiej jest  nadpłacić i 
potem mieć możliwość przesuwania między bieżącymi zadaniami, które często 
radnych interesują,  a inwestycjami. Drugi argument to koszt spłacania  tego kredytu – 
jest to drogi kredyt, stąd wcześniejsza spłata drogiego kredytu jest ekonomicznie 
uzasadniona.  
 
Grzegorz Chudomięt upewnił się czy radny Grzegorz Mankiewicz jest członkiem 
Komisji Finansowo-Gospodarczej.  
Po otrzymaniu potwierdzającej informacji stwierdził, że nie warto zapisywać się do tej 
komisji, ponieważ dzisiejsze obrady wykazały, że było wiele przerw spowodowanych 
niemożnością wypracowania zdania na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej.  
 
Elżbieta Czeczot zwróciła się z apelem do radnych o merytoryczną decyzję i 
kierowanie się argumentami ekonomicznymi i dobrem miasta i jego mieszkańców. 
Zdaniem radnej zmiana wprowadzona do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta, w części dot. Placu Gwardii Ludowej była niemerytoryczna.  
 
Grzegorz Mankiewicz zaproponował aby radny Grzegorz Chudomięt uczestniczył w 
pracach Komisji Finansowo-Gospodarczej i osobiście zaznajomił się z trybem pracy 
tej komisji, materiałami jakie otrzymują jej członkowie i  wyjaśnieniami urzędników 
na stawiane pytania dotyczące opiniowanych projektów uchwał. Następnie zwrócił się 
do prezydenta miasta o informację na temat kwoty jaką gmina zaoszczędzi z tytułu 
wcześniejszej spłaty kredytu oraz jaka kwota zostanie nadpłacona. 
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Tomasz Wantuła, prezydent miasta, poinformował że jest to kilka tysięcy złotych. 
Zastrzegł, że dzisiaj nie potrafi określić dokładnie jaka będzie to kwota nadpłaty, gdyż 
nie ma wiedzy jak zrealizują się dochody. Im więcej spłacimy tym więcej 
zaoszczędzimy. Zwrócił się do radnego Grzegorza Mankiewicza o traktowanie 
budżetu gminy tak samo jak budżetu domowego. 
 
Grzegorz Mankiewicz zapewnił, że jego pytania wynikają z  troski o budżet gminy.  
 
Ewa Krahl, z-ca skarbnika miasta, uzasadniając podjęcie uchwały poinformowała, że 
marża na kredyt który przewidziany jest do wcześniejszego spłacenia wynosi 2,45 a  
kredyt był zaciągany w czasach gdy oprocentowanie było wyższe niż obecnie. 
Maksymalna nadpłata to kwota 2mln. 700tys. zł. Jednocześnie dodała, że mówimy o 
kwocie 800 tys. zł przypadającej do spłaty w roku 2014, pozostała kwota maksymalnie 
1mln. 900 tys. zł. to byłyby raty, które normalnie przypadałyby do spłaty w roku 2015. 
Przypomniała, że o kwocie tej mówiła już w czerwcu br. 
 
Grzegorz Chudomięt przypomniał ustalenia, że główna dyskusja powinna toczyć się 
na posiedzeniach branżowych komisji, natomiast na sesji miały być przedstawione 
konkretne rozstrzygnięcia.  
 
Andrzej Kopeć zwrócił się do radnej Elżbiety Czeczot z pytaniem na czym oparła 
swoja opinię iż jego wniosek złożony do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta na rok 2013 jest niemerytoryczny. Przypomniał, że w poprzedniej 
kadencji w podobnych sytuacjach radna „ochoczo rękę podnosiła”. 
 
Stanisław Gładysz podzielił się uwagą, że dyskusja na posiedzeniu komisji 
prowadzona była już w kontekście przyszłorocznego budżetu miasta. Zwrócił uwagę 
na §13 ust. 1 pkt 1) projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 
Kędzierzyn-Koźle na rok 2014. Odczytał tekst § 13 pkt 1) „Upoważnia się Prezydenta 
Miasta do zaciągania kredytów i pożyczek oraz do emisji obligacji do kwoty 
43.350.000,00zł. w tym zaciągania kredytów i pożyczek oraz emisji obligacji”  
 
Mirosław Wantuła podzielił się uwagą, że część radnych powiela te same pytania na 
posiedzeniu komisji i na sesji. Jego zdaniem gdyby media przychodziły na posiedzenie 
komisji, to obrady Rady byłyby sprawniejsze. 
 
Elżbieta Czeczot nawiązując do pytania dot. kwoty jaką gmina zaoszczędzi z powodu 
wcześniejszej spłaty kredytu podzielił się opinią, że każda zaoszczędzona kwota warta 
jest podjęcia takiej decyzji, gdyż można ją przeznaczyć na inne zadania. 
Odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Kopecia zacytowała powiedzenie 
„przyganiał kocioł garnkowi” oraz  stwierdziła, że również radny w poprzedniej 
kadencji inaczej i „ochoczo podnosił rękę” 
 
Andrzej Kopeć ad vocem poinformował, że w poprzedniej kadencji nie głosował za 
zadaniami, z których chciał prezydenta później rozliczyć, tak więc w tej kwestii nie 



 20

zmienił linii. Zwrócił się z pytaniem czy otrzyma odpowiedź na pytanie dot. Placu 
Gwardii Ludowej.  
 
Grzegorz Peczkis przypomniał radnemu Grzegorzowi Chudomiętowi, że w przeszłości 
sesje pod przewodnictwem innej osoby trwały kilkanaście godzin, jednak radny 
Chudomięt tego nie kwestionował lecz wygłaszał rozbudowaną retorykę i opowieści. 
 
Grzegorz Chudomięt poinformował, że przyjmuje tę krytykę. Jednocześnie zwrócił się 
z prośbą aby czas dyskusji był jednakowy dla wszystkich radnych, niezależnie  jaką 
opcję reprezentuje.  
 
Andrzej Kopeć nawiązując do wypowiedzi radnego Mirosława Wantuły iż niektórzy 
radni mogliby zaistnieć podczas prac komisji, podzielił się uwagą że są radni, którzy 
nie mieliby takiej szansy, gdyż nie biorą udziału w pracy żadnej komisji Podał 
przykład radnego Grzegorza Chudomięta. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Wojciech 
Jagiełło poddał projekt uchwały pod głosowania: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 4 
„wstrzymujących się” 4 
Głosy nieoddane 1. 
 (wydruk z głosowania nr 16. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
  

Uchwała Nr XLVI/546/13  
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013r.     

 
w sprawie zmiany Uchwały Nr L/590/10  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 stycznia 2010r.  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego    

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokości maksymalnego wynagrodzenia 
dziennego opiekuna zatrudnionego przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz zasad jego 
ustalenia ( kontynuacja procedury uchwałodawczej)  
 
Halina Damas-Łazowska przypomniała zapisy zawarte w uzasadnieniu do projektu 
uchwały dot. zobowiązania Gminy do zatrudnienia 50% dziennych opiekunów przez 
co najmniej 3 miesiące od zakończenia projektu. Ponadto przedstawiła kalkulację 
uwzględniającą kwoty 4,5zł w kontekście ustalenia wynagrodzenia dla dziennego 
opiekuna. 
 
Grzegorz Mankiewicz uzasadnił proponowaną stawkę 4,5zł. 
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Po uwagach radnego Huberta Majnusza i prezydenta miasta, że założenia jakie przyjął 
przy swoich wyliczeniach  radny Grzegorz Mankiewicz zawierają pewne nieścisłości, 
prowadzący obrady Wojciech Jagiełło ogłosił przerwę w celu skorygowania błędu. 
(przerwa trwała od 18.10 do 18.35)  
 
 
Po wznowieniu obrad kontynuowano punkt 12. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, zaproponował wprowadzenie zmiany do § 1 ust. 
1, tj. w miejsce  3,5 zł  proponuje wpisać 4,0 zł. Dodał również, że kwota 4,0zł została 
wypracowana w trakcie dyskusji w której uczestniczył także radny Grzegorz 
Mankiewicz. 
 
Halina Damas-Łazowska, szef Gabinetu Prezydenta Miasta przypomniała, że każda 
kwota powyżej 3,46 zł. jest kosztem gminy  
Wojciech Jagiełło upewnił się czy proponowana kwota 4,0zł będzie wprowadzona 
autopoprawką prezydenta miasta. Przypomniał również o wniosku Komisji  
Finansowo-Gospodarczej dot. kwoty 10,80 zł.  
 
Tomasz Wantuła potwierdził zamiar złożenia autopoprawki dot. kwoty 4,0zł. oraz 
przypomniał, że każda kwota powyżej 3,46zł. jest kosztem gminy Przedstawił 
wyliczenia dla kwoty 3,5 zł  Kwota ta została zaproponowana w projekcie uchwały. 
 
Ryszard Pacułt, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, 
przypomniał że komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały uwzględniający 
kwotę 3,5zl.  
 
Tomasz Wantuła poinformował, że większość gmin przyjęło stawkę 3,5zł. Natomiast 
stawka 4,5zł, którą proponował przed przerwą radny Grzegorz Mankiewicz 
obowiązuje np. we Wrocławiu. Dodał również, że w wyniku konsensusu skłania się do 
stawki  4,0zł.  
 
Hubert Majnusz zaproponował głosowanie projektu uchwały z uwzględnieniem kwoty 
3,5zl.  
 
Halina Fogel poparła propozycję Huberta Majnusza dot. stawki 3,5zł. Podzieliła się 
uwagą,  że Wrocław jest gminą bogatszą  i może przyjąć stawkę 4,5zł.   
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie wniosek 
Komisji Finansowo-Gospodarczej aby zmienić zapis  w § 1.1. z kwoty 3,5zł na 
10,80zł. 
„za” wnioskiem oddano 5 głosów, 
„przeciw” 17 
„wstrzymujących się” 0 
Głosy nieoddane 1. 
 (wydruk z głosowania nr 17. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
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Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Tomasz Wantuła poinformował, że wycofuje autopoprawkę dot. kwoty 4,0zł.  
 
Grzegorz Mankiewicz  złożył wniosek aby w § 1.1. projektu uchwały  kwotę 3,5 zł 
zmienić na 4,0 zł.  
„za” wnioskiem oddano 8 głosów, 
„przeciw” 13 
„wstrzymujących się” 0 
Głosy nieoddane 2. 
 (wydruk z głosowania nr 18. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w wersji 
przedłożonej przez prezydenta miasta, tj. z kwotą 3,5zł.  
„za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 5 
„wstrzymujących się” 2 
Głosy nieoddane 1. 
 (wydruk z głosowania nr 19. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/547/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r.  

 
w sprawie ustalenia wysokości maksymalnego wynagrodzenia dziennego opiekuna 

zatrudnionego przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz zasad jego ustalenia  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Grzegorz Mankiewicz złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt 
wprowadzenie zmian w składach komisji problemowych.  
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący obrad poddał  ww. wniosek  pod głosowanie: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 6, 
„wstrzymujących się” 3 głosy. 
Głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 20. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
Prowadzący obrady zaproponował aby punkt ten zrealizować przed punktem dot. 
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014. 
 
13. Zmiany w składach komisji problemowych. 
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Wiesław Fąfara  zwrócił uwagę, że dzisiejsza sesja uwypukliła pracę i rolę  Komisji 
Finansowo-Gospodarczej. W związku z tym wnioskuje o odwołanie radnego Roberta 
Młodzińskiego z funkcji przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Zbigniew Barszcz poprosił o szersze uzasadnienie wniosku. 
 
Wiesław Fąfara poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza opiniuje i 
przygotowuje  stanowiska do projektów uchwał aby radni nieuczestniczący w pracach 
tej komisji mieli jasny i czytelny obraz. Zastrzegł, że być może jest to jego 
subiektywne odczucie, jednak jego zdaniem, przewodniczący komisji nie spełnia 
takich oczekiwań.  Dzisiejsza sesja i dyskusja była tego potwierdzeniem. 
 
Mirosław Wantuła zwrócił się do radnego Wiesława Fąfary aby podał przykłady  
potwierdzające subiektywne oczekiwania radnego.  
 
Wiesław Fąfara wskazał na niedopracowane stanowiska komisji i nie zawsze 
kompletne materiały dostarczane członkom komisji. 
 
Mirosław Wantuła przypomniał, że Komisja Finansowo-Gospodarcza podjęła wnioski 
i zaopiniowała projekty uchwał. Natomiast odrębną kwestią jest stanowisko Rady do 
tych wniosków. 
 
Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej zwrócił uwagę, 
że komisja zaopiniowała wszystkie projekty uchwał będące przedmiotem pracy na 
ostatnim posiedzeniu oraz przyjęła złożone do projektów uchwał wnioski, w tym 
wniosek radnego Grzegorza Mankiewicza. Inną kwestią jest zmiana zdania radnego 
Grzegorza Mankiewicza, który na dzisiejszej sesji złożył drugi wniosek. Dodał, że 
radny ma prawo składać różne  wnioski. Nie zgodził się również z zarzutem dot. 
przedkładania członkom komisji niekompletnych materiałów  Zapewnił, że dokłada 
wiele starań aby radni otrzymywali kompletne materiały i z odpowiednim 
wyprzedzeniem. 
 
Grzegorz Chudomięt zaznaczył, że wnioski i opinie wypracowują członkowie komisji 
a nie przewodniczący komisji. 
 
Prowadzący obrady Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie wniosek Wiesława 
Fąfary o odwołanie radnego Roberta Młodzińskiego z funkcji przewodniczącego 
Komisji Finansowo-Gospodarczej: 
„za” oddano 11 głosów, 
„przeciw” 10, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
Głosy nieoddane 1. 
 (wydruk z głosowania nr 21. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
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Uchwała Nr XLVI/548/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 roku 

 
w sprawie odwołania radnego Roberta Młodzińskiego z funkcji Przewodniczącego 
Komisji Finansowo-Gospodarczej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Łukasz Szostak zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Mankiewicza na funkcję 
przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej. Uzasadniając wskazał na 
wieloletnie doświadczenie radnego w pracy samorządowej i komisji finansowej.  
 
Grzegorz Mankiewicz wyraził zgodę  
 
Mirosław Wantuła poinformował, że składa rezygnację z pracy w Komisji Finansowo-
Gospodarczej. 
 
Prowadzący obrady Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Grzegorza Mankiewicz na funkcję przewodniczącego Komisji Finansowo-
Gospodarczej: 
„za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 5, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
Głosy nieoddane 2. 
 (wydruk z głosowania nr 22. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 

Uchwała Nr XLVI/549/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 z dnia 18 grudnia 2013 r.  

 
w sprawie wyboru radnego Grzegorza Mankiewicza na Przewodniczącego Komisji 
Finansowo-Gospodarczej.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Grzegorz Mankiewicz podziękował za wybór oraz poinformował, ze składa rezygnację 
z pełnienia funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zaznaczył, że nie 
rezygnuje z pracy w składzie osobowym tej komisji. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie przyjęcie 
rezygnacji radnego Mirosława Wantuły  z prac w Komisji Finansowo-Gospodarczej: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 6, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
Głosy nieoddane 2. 
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 (wydruk z głosowania nr 23. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/550/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 roku 

 
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansowo-Gospodarczej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że jest niepocieszony 
rezygnacją radnego Mirosława Wantuły, jednak szanuje wolę radnego. 
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie rezygnacji radnego Grzegorza 
Mankiewicza z funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 7, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
Głosy nieoddane  2. 
 (wydruk z głosowania nr 24. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/551/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 roku 

 
w sprawie odwołania radnego Grzegorza Mankiewicza z funkcji Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Robert Młodziński  poinformował, że składa rezygnację z pracy w Komisji 
Finansowo-Gospodarczej. W wyniku głosowania Rada przyjęła rezygnację stosunkiem 
głosów: 
 „za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 4, 
„wstrzymujących się” 4 głosy. 
Głosy nieoddane 2. 
 (wydruk z głosowania nr 25. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/552/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 roku 

 
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansowo-Gospodarczej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 



 26

 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło podziękował radnemu Robertowi 
Młodzińskiemu za dotychczasową pracę w Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Andrzej Kopeć zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Peczkisa na funkcję 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Grzegorz Peczkis wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Grzegorz Chudomięt poinformował, że w tym wypadku poprze wniosek „z całą 
stanowczością”. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie kandydaturę 
radnego Grzegorza Peczkisa na funkcje przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 
W trakcie procedury głosowania powstał na sali gwar. Halina Damas-Łazowska, szef 
Gabinetu Prezydenta Miasta poinformowała o zastraszaniu przez radnego, natomiast 
prezydent miasta Tomasz Wantuła oficjalnie zgłosił – prosząc o zapis w protokóle – że 
radny Kopeć zastrasza władze miasta „i będziemy musieli oficjalnie zadziałać”. 
 
Prowadzący obrady Rady Wojciech Jagiełło stwierdził, że nie rozumie o co chodzi 
Następnie ponowił procedurę głosowania dot. wyboru radnego Grzegorza Peczkisa na 
funkcje przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 3, 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
Głosy nieoddane 2. 
 (wydruk z głosowania nr 26. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr XLVI/553/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 z dnia 18 grudnia 2013 r.  

 
w sprawie wyboru radnego Grzegorza Peczkisa na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 
Ad. 8.  
Uchwalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014. 
 
Maciej Pająk, radca prawny, zwrócił uwagę, że określenie „kompleksowa kontrola” 
zastosowane w temacie kontroli na miesiąc kwiecień jest niepoprawnym określeniem. 
Z tytułu tematu  kontroli wnioskuje, że jest to kontrola problemowa. 
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Grzegorz Mankiewicz zgodził się z uwagą radcy i stwierdził, że w zupełności 
wystarczy określenie „kontrola”. 
 
Kolejna uwaga radcy prawnego dotyczyła tematu kontroli zaplanowanej na miesiąc 
sierpień. Radca prawny wskazał na formalno-prawne  błędy oraz zaproponował aby 
temat kontroli brzmiał „Kontrola wykonywania przez Prezydenta Miasta funkcji  
zgromadzenia wspólników w spółkach z wyłącznym udziałem Gminy oraz funkcji 
przedstawiciela Gminy w zgromadzeniu wspólników spółek z udziałem Gminy.” 
 
Radni przyjęli uwagę radcy prawnego i wprowadzili sugerowaną poprawkę. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 
stanowisko do proponowanego planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że brał udział w pracach nad propozycjami do planu 
pracy Komisji Rewizyjnej.  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej uwag do planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 
2014, prowadzący obrady Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji rewizyjnej na rok 2014: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się” 5 głosów. 
Głosy nieoddane 2. 
 (wydruk z głosowania nr 27. zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu załącza się do protokołu sesji) 
 
 

Uchwała Nr XLVI/554/13 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 18 grudnia 2013 r.  

 
w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014.  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 9. 
Wolne wnioski 
 
Zbigniew Barszcz poinformował o pisemnej prośbie-apelu młodzieży, przekazanej na 
jego ręce podczas dyżuru w siedzibie Rady Osiedla Pogorzelec o wyrażenie zgody na 
urządzenie  street workoutu w strefie rekreacyjnej planowanej przy placu Gwardii 
Ludowej. Zadeklarował, że pisemny wniosek zawierający ok. 500 podpisów złoży na 
ręce prezydenta miasta. Orientacyjna cena takich urządzeń wynosi od 20 tys. do 60 
tys.zł.  w zależności od zakresu prac. 
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Grzegorz Chudomięt złożył wniosek  o zamontowanie przy cmentarzach komunalnych 
na os. Kuźniczka i w Koźlu urządzeń elektronicznych pozwalających na 
zidentyfikowanie wybranej  kwatery. 
 
Wojciech Jagiełło, przewodniczący Rady Miasta złożył życzenia świąteczno-
noworoczne oraz poinformował, że  sesję budżetową planuje zwołać pod koniec 
stycznia 2014. Poprzedni termin 8 stycznia 2014 r. nie może być zachowany ze 
względów merytorycznych. Część radnych nie jest przygotowana aby podjąć uchwałę, 
gdyż budżet jest trudny i wymaga dalszych prac.  
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą aby pamiętać o miesięcznym opóźnieniu przy 
realizacji budżetu miasta na rok 2014. 
 
Wojciech Jagiełło podkreślił potrzebę solidnego zastanowienia się nad projektem 
budżetu miasta na rok 2014.  
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta, podzielił się uwagą, że im szybciej Rada uchwali 
budżet, tym lepiej dla gminy.  Następnie nawiązał do incydentu jaki miał miejsce w 
trakcie procedury głosowania kandydatury radnego Grzegorza Peczkisa na funkcję 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Stwierdził, że „dotarli śmy do takiego miejsca, 
gdzie trzeba zdecydowanie powiedzieć dosyć. Na tej sali niedawno radny zastrasza, 
pomawia i przekazuje dziwne informacje, które są przedmiotem postępowania 
pewnych instytucji. Myśli, że trzeba z tym skończyć i jutro wykonać pewne ruchy, ale 
to jest po prostu przerażające.” Na zakończenie złożył okolicznościowe  życzenia z 
okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku. 
 
Zbigniew Barszcz zwrócił się do przewodniczącego Rady Miasta aby doprecyzował 
informację, że decyzja o przesunięciu terminu sesji budżetowej z 8 stycznia na koniec 
stycznia jest decyzją przewodniczącego Rady. 
 
Przewodniczący Rady Miasta potwierdził, że jest to jego decyzja podjęta po 
konsultacji z częścią radnych. 
 
Grzegorz Mankiewicz uzasadnił potrzebę wnikliwej analizy projektu budżetu miasta 
na rok 2014. Zwrócił uwagę, że jednym z elementów uzasadniających to działanie jest 
plan zaciągnięcia kredytu w wysokości 24 mln. zł. na pokrycie deficytu. Oznacza to, 
że miasto będzie dużo więcej zadłużone na koniec kadencji w porównaniu do 
zadłużenia na początku kadencji. Ponadto projekt budżetu zakłada wiele zadań 
inwestycyjnych, których gmina nie jest w stanie udźwignąć. 
 
Andrzej Kopeć odpowiadając prezydentowi miasta stwierdził, „czy zastraszał – wątpi, 
a czy pomawiał – to się za chwilę okaże.” 
 
Stanisław Gładysz poinformował, że dwie komisje problemowe, tj. Komisja Strategii i 
Rozwoju oraz Komisja Finansowo-Gospodarcza wnioskowały o przesunięcie na 
miesiąc styczeń opiniowania projektu budżetu miasta na rok 2014. 
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Wojciech Jagiełło poinformował, że radni na posiedzeniach komisji zgłaszali wiele 
pytań, na które nie uzyskali odpowiedzi, co utrudniało wypracowanie opinii do 
projektu budżetu.  
 
Rafał Olejnik wyraził żal, że na kalendarzu na rok 2014 wydanym przez Urząd Miasta 
brakuje herbu miasta, a zamieszczone zostało tylko logo miasta z hasłem „Kędzierzyn-
Koźle miasto możliwości”. 
 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Jagiełło zamknął  XLVI sesję Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodniczący obrad 
Wojciech Jagiełło   

 
Sesja zakończyła się o godz.  19.35 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 
 


